
Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. július 5-én, csütörtökön 18.00 
órakor megtartott testületi ülésén.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
69/2012. (VII.05.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása az ügyvéddel történő egyeztetésre a   

        közvilágítás korszerűsítéssel kapcsolatos szerződés tervezet  
        ügyében. 

70/2012. (VII.05.) számú határozat: Azon vállalkozók behívása a testületi ülésre, akik a konyha  
       üzemeltetésre is benyújtottak ajánlatot. 

71/2012. (VII.05.) számú határozat: Junior Zrt. konyha üzemeltetésre benyújtott ajánlatának  
       elutasítása. 

72/2012. (VII.05.) számú határozat: Paleolit Kft. konyha üzemeltetésre benyújtott ajánlatának  
       elutasítása. 

73/2012. (VII.05.) számú határozat: Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. konyha üzemeltetésre benyújtott  
       ajánlatának elfogadása. 

74/2012. (VII.05.) számú határozat: TÁMOP-3.4.3/11 jelű pályázat benyújtásának támogatása. 
75/2012. (VII.05.) számú határozat: Petőfi téren történő lóval való áthaladással kapcsolatos döntés,  

       valamint lókikötő létesítésének támogatása a Petőfi tér Kossuth L.  
       utcai oldalán 

76/2012. (VII.05.) számú határozat: Bencs Gyuláné kérelmének elutasítása.  
77/2012. (VII.05.) számú határozat: Veresegyház Kézilabda Szakosztály felkérése igények  

      felmérésére szivacskézilabda edzések rendezése kapcsán. 
78/2012. (VII.05.) számú határozat: Király Zoltán Szent István u. 2. szám alatti ingatlanán Lindab  

       épület építésének támogatása. 
79/2012. (VII.05.) számú határozat: Kapcsolat felvétel kezdeményezése az ELMÜ Nyrt.-vel  

       közterület-használattal kapcsolatban 
80/2012. (VII.05.) számú határozat: Duplex 2003. Bt. fizetési felszólításával kapcsolatos döntés.  
81/2012. (VII.05.) számú határozat: Kangoo csoport nyári időszakra történő terembérleti díj  

       megállapítása. 
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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. július 05-én, csütörtökön 18.00 
órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
    
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Bolvári Attila képviselőt a jegyzőkönyv 
hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. Elmondta, hogy a napirendi pontok tárgyalása előtt 
Dr. Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs parancsnoka szeretne bemutatkozni a testületnek. 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontokra tett javaslatot 
egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
Csonka Ferencné képviselő jelezte, hogy az egyebek napirendi pontban szeretne majd szólni. 
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirend: 
 
1./ GRE-LUD Energetikai Kft. ajánlata közvilágítás korszerűsítésre. 
2./ Konyha működtetésére benyújtott ajánlatok ismertetése.  
3./ Egyebek: 
 - Bencs Gyuláné Vácrátót, Bajcsy Zs. u. 19. szám alatti lakos kérelmének ismertetése. 
 - Veresegyház Kézilabda Szakosztály kérelmének ismertetése tornacsarnok  
    használatával kapcsolatban. 

- Király Zoltán rendezési tervhez kapcsolódó kérelmének ismertetése. 
-    T-Mobil torony 5 éves bérleti szerződés tervezetének ismertetése. 

 
Napirend előtt:  
 
Garamszegi Géza polgármester bemutatta dr. Horváth Imre urat, az őrbottyáni rendőrőrs megbízott 
parancsnokát. 
 
Dr. Horváth Imre köszöntötte a Képviselő-testület tagjait, valamint a jelenlévő vendégeket. Elmondta, 
hogy 2012. június 1. napjától látja el feladatát Őrbottyánban. 22 éve dolgozik a rendőrségen, ebből 21 
évet a BRFK-nál, majd 1 évet a Váci Rendőrkapitányságon dolgozott. Megköszönte a testületnek, 
hogy elfogadták a rendőrségi beszámolót. Célja a folyamatos kapcsolattartás a Polgármesteri 
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Hivatallal. Az őrbottyáni rendőrőrs állománya stabil, nem küzdenek létszámhiánnyal, már két fő, 
kutyás járőrözést is ellát, ami esetleg a Szentistván Parkban történt lopások felderítésében nagy 
segítséget jelenthet. Ígéretet tett arra, hogy maximálisan fogják a település érdekeit szolgálni. 
Amennyiben a testület igényt tart rá, szívesen eljön a testületi ülésekre.  
 
Garamszegi Géza polgármester megköszönte a bemutatkozást, elmondta, hogy a körzeti megbízotti 
iroda a nyár folyamán hivatalosan is átadásra kerül. A napokban kaptak egy páncélszekrényt, amit az 
irodában helyeztek el. A páncélszekrényt Bencsik László Vácrátót, Harasztipusztai lakos ajánlotta fel, 
melyet ezúton is megköszönt. Az irodába hamarosan bevezetésre kerül az internet is, így Molnár 
József körzeti megbízott megkezdheti a munkáját. Természetesen ünnepélyes átadást terveznek, ahova 
meghívást kap majd Dr. Nagy László a váci rendőrkapitányság vezetője is. 
 
Dr. Horváth Imre őrsparancsnok hozzátette, hogy hosszú távra tervez Őrbottyánban. 
 
Megköszönte a lehetőséget, hogy bemutatkozhatott és elmondhatta a céljait és elképzeléseit. 
 
Dr. Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs parancsnoka elhagyta a termet.  
 
1./ Napirend:Tárgya: GRE-LUD Energetikai Kft. ajánl ata közvilágítás korszerűsítésre. 
 
Meghívott vendég: Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az írásos ajánlatot minden képviselő 
megkapta, a bizottságok is tárgyalták ezt a napirendi pontot. Felkérte Csonka Ferencné PEB elnököt, 
hogy mondja el, hogy mit javasolt az ajánlattal kapcsolatban a bizottság. 
 
Csonka Ferencné képviselő, és a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, hogy Arató Balázs szakmai 
kérdéseket tett fel, melyet kért, hogy a polgármester úr ismertessen, mert ő ezekhez a dolgokhoz nem 
ért. A szakmai részt pedig kéri, hogy Bolvári Attila képviselő véleményezze, aki szakember a 
témában.. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy 10 éve volt egy nagyobb korszerűsítés a közvilágítás 
kapcsán Vácrátóton. Ekkor a beruházás keretében grátiszként elkészítette a cég a sport és 
szabadidőközpont közvilágítását is, ami azóta is jól működik. Ez egyedülálló a környéken, ugyanis 
más településen nincs világítás a focipályán.  
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a két cégnév azért 
van, mert a Gre-Lud Energetikai Kft. a saját cégük, míg az Enerin Zrt. a pénzügyi forrást biztosító és 
üzemeletetést végző cég. Vácrátóton 10 éve volt a közvilágítás korszerűsítés. A közvilágítás kötelező 
önkormányzati feladat. Korszerűsítést lehetne megvalósítani, mellyel sokkal gazdaságosabb lehetne az 
üzemeltetés. Vácrátót községben 285 db lámpa van, melyből 95 db 100 W-os a főúton, melyek nagy 
teljesítményűek és sokat fogyasztanak. A 2104. jelű országos közúton ekkora teljesítményű világítás 
nem szükséges, ezzel a teljesítménnyel már túl van világítva a főút. Véleménye szerint a meglévő 
rendszer lehetőségeit ki kell használni és a gazdaságos üzemeltetésre kell törekedni. Szabályozható 
előtétet lehetne beszerelni a lámpákba, így tényleges lesz a Watt  fogyasztás. Ezen kívül 23.00 órától 
04.30 óráig vissza lehetne venni a világítás fényerejéből, ami szintén megtakarítást eredményezne. Az 
I. ajánlat szerint 40 Watt helyett 25 Watt fogyasztás lenne elszámolva a korszerűsítés után, ami 28.3 
%-os megtakarítást jelentene. Ezen kívül a lámpák foglalatát is ki kellene cserélni a főúton, mivel 100 
Watt-os helyett 70 Watt-os lenne a fénycső, ami szintén csökkentené a közvilágítás díját. Az Enerin 
Zrt. az árajánlatban nem a valódi díjjal számolt, hanem annyival, amennyiért ő tudja biztosítani az 
áramot, mely 1,3,-Ft-tal kevesebb. A közvilágítás karbantartás sem lenne a továbbiakban átalánydíjas, 
hanem csak a konkrét javításokért kellene fizetni, amennyiben az már nem garanciális. Az ajánlatban 
sem átalánydíjas karbantartás szerepel, hanem egyedi javítási díj, de emellett van még 100,-Ft-os 
rendelkezésre állási díj, azonban ez az összeg nem jelentős. A meghibásodás esélye 10 %, de ekkora 
hiba nem szokott lenni. Az áramdíj tartalmazza a rendszerhasználati díjat is, amit mindenkinek fizetnie 
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kell. Ez a díj a beépített teljesítménytől függ, így ha 40 %-kal csökkenni fog a beépített teljesítmény, 
akkor a rendszerhasználati díj is ugyanennyivel csökken majd. Ez a díj jelenleg kb. 1,7 millió Ft + 
ÁFA/év az önkormányzat esetében, de ez kb. 700.000,-Ft+ÁFA/év összeggel lenne csökkenthető. A 
beruházást az Önkormányzat önerő nélkül meg tudja finanszírozni, mely 7 év alatt futna ki. Ezen felül 
a megtakarítás további 150.000,-Ft/hó lenne, mivel az Enerin Zrt. olcsóbban tudja biztosítani az 
áramot. Elmondta, hogy Arató Balázs úr kérdéseit megkapta, melyre egyenként szeretne válaszolni, de 
azt már a kérdésekből is látta, hogy az úr nem szakember a témában.  
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy Arató Balázs PEB külső tag útépítő mérnök, nem 
pedig a világítás szakértője, de van tapasztalata ezen a téren is. 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője közölte, hogy valóban vissza nem 
térítendő támogatásról van szó az ajánlatban. Vácrátót esetén 15 % a vissza nem térítendő támogatás 
mértéke, melyet az EBDR biztosít. A beruházás során megvalósuló műszaki tartalmat a finanszírozó 
bank fogja ellenőrizni. A beruházás végfizetésekor egy kamatokkal és kezelési költséggel emelt összeg 
lesz, de ezt mindenki tudja, hogy így működik. Az energia árak a jövőben is emelkedni fognak, de ha 
megvalósulna a korszerűsítés, akkor is 40 %-kal kevesebb lenne a díj. Az Enerin Zrt. mindig 
megpróbálja a lehető legkedvezőbb díjon beszerezni az energiát. Az ajánlatban szereplő 6.000,-Ft-os 
karbantartási díj tartalmazza a kiszállási díjat, az anyagköltséget és a javítási költséget is. 14 napos 
karbantartási időt javasolnak megállapítani az ajánlatban, mivel ennek a díja a legkedvezőbb. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy az ajánlatban foglaltak szerint nem LED-es lámpák 
kerülnének beépítésre. 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője kijelentette, hogy ezeket a lámpákat 
nem szabad leszerelni, mivel ezek minőségi lámpák. Ha szakasz hiba van a településen, az nem a 
lámpa hibája, az rendszer hiba, ott az áramszolgáltatónak kell a hibát kijavítani. Az egyedi hibák 
esetén érvényes a karbantartási díj, de a testület dönt arról, hogy hány nap legyen az egyedi hibák 
kijavításának a határideje. A megküldött ajánlat konkrétan tartalmazza a megtakarítások összegét 
forintban, valamint %-os formában is. Pontosan lehet látni azt is, hogy mikortól lesz a megtakarítás 
észlelhető. Véleménye szerint a megküldött szerződés tervezet kedvező az Önkormányzatra nézve. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy átalánydíjas a közvilágítás számlázása, ugyanis a 
trafóknál nincsenek mérők elhelyezve. A szolgáltató a fény csökkentést figyelembe tudná venni és ez 
alapján csökkentené az átalánydíjat? 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője válaszolva a kérdésre elmondta, 
hogy a fényerő csökkentése után az átalánydíj is csökkenne, mivel egy érzékelőt tennének a trafókhoz, 
amiről a szolgáltatónak is tudomása lenne.  
 
Bolvári Attila képviselő kijelentette, hogy Arató úr a levelében leírtakban a 385.000,-Ft-ot a 
megtakarításra értette, mely 84 hónap alatt lenne elérhető. Megkérdezte, hogy a KSH áridexe növeli-e 
majd a futamidőt? 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője közölte, hogy az árindex nem emeli 
a futamidőt, ugyanis az a szerződésben le van fixálva. Azt azonban egyelőre nem tudni, hogy mekkora 
lesz az energia ára a következő évben.  
 
Bolvári Attila képviselő elmondta, hogy az energia árát a tőzsdei ár és az EURO ára határozza meg. 4 
db 150 Wattos lámpa szerinte a gyalogátkelőhelynél van.  
 
Garamszegi Géza polgármester megerősítette a képviselő által elmondottakat. 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője hozzátette, hogy az ajánlatban még 
nem szerepel a 150 Wattos égők cseréje, ugyanis ezeknél még csak most folyik a tesztelés. 
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Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy nem egyszerű kicserélni az égőket a főúti 
lámpákban, ugyanis a foglalatok nem egyeznek.  
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője kijelentette, hogy az 
Önkormányzatok többsége önerőből nem tud korszerűsítéseket végrehajtani, ezért most ki kell 
használni azt a lehetőséget, hogy van egy cég, aki hajlandó megfinanszírozni a beruházást. 
 
Bolvári Attila képviselő elmondta, hogy a szabályzó elektronikák csak pár éve jelentek meg, milyenek 
a tapasztalatok? 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője szerint jól működnek a szabályzók. 
Ő már elég régen dolgozik ebben a szakmában, de 2005. óta foglalkozik a szabályozott elektronikával. 
A közbiztonság miatt van szükség a közvilágítási lámpákra, de nagyon sok helyen kérik tőlük, hogy 
kapcsolják ki, ez sajnos nem oldható meg ilyen egyszerűen. A lámpákra 5 év a teljeskörű garancia, a 
karbantartóknak pedig szigorú elszámolásuk van a javítások után. 
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy hol végzett a cég már ilyen jellegű korszerűsítést? 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője közölte, hogy Vácrátót 
vonatkozásában kizárólag az elektronikát cserélnék ki, azt azonban nem tudja, hogy milyen lesz a 
meghibásodás, de ha hiba fordulna elő azt garanciában kijavítják majd. Az előtét stabilizálja a 
feszültséget, ami szintén megnöveli a lámpák élettartamát. Utoljára Kőröshegy-völgyben dolgozott a 
cég, ilyen jellegű korszerűsítéseket 2012. január 1. napjától végeznek, így még nem sok referenciával 
rendelkeznek. Azóta kb. 20-30 településen végeztek ilyen jellegű korszerűsítést, de a listát e-mailben 
meg fogja küldeni az Önkormányzatnak.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a Bajcsy Zs. és Ságvári Endre utcában korszerűtlen 
lámpatestek találhatóak. 
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője szerint mindenképpen meg kell 
nézni az említett lámpatesteket, hogy abban hogyan lehet kicserélni a fényforrásokat. Az általuk 
készített ajánlat a korábbi leltár alapján készült, nem járták végig a falut. A konkrét beruházás előtt 
mindenképpen végig fogják nézni a lámpákat. Ha a régi lámpákba az elektronika beszerelhető, akkor 
nem fog kelleni az egész lámpatestet cserélni.  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy már több alkalommal jött ilyen 
jellegű korszerűsítésre ajánlat. 
 
Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy kevés volt az idő arra, hogy részleteiben át tudja nézni 
a bérleti szerződést, de amit eddig átnézett, az igen hátrányos az Önkormányzatra nézve.  
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője szerint a véleményeket közelíteni 
lehet egymáshoz, de ebben még egyeztetés szükséges a későbbiekben.  
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy jogi képviselővel is átnézetik majd a szerződés 
tervezeteket.  
 
Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője elmondta, hogy az Enerin Zrt. 
magyar tulajdonú cég, Magyarországon egyedül ők rendelkeznek ilyen lehetőséggel. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy a többi településen is az Enerin Zrt. volt-e a 
finanszírozó? 
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Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője válaszolva a kérdésre elmondta, 
hogy minden esetben az Enerin Zrt. volt a finanszírozó, ezért túl sok referenciája neki sincs. Kb. 1 éve 
foglalkoznak ezzel a korszerűsítéssel és technológiával. 
Megköszönte a megjelentés és a lehetőséget a szóbeli tájékoztatásra.  
 
19.10 órakor Ludányiné Gréczi Katalin a Gre-Lud Energetikai Kft. ügyvezetője elhagyta a termet. 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy a mai ülésen ne hozzanak döntést ebben a témában, 
először nézessék meg a szerződés tervezeteket az Önkormányzat ügyvédjével. Mivel más javaslat nem 
volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2012. (VII. 05.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a szerződéstervezeteket az 
önkormányzat ügyvédje nézze át, majd ezt követően tárgyalják tovább a korszerűsítésre vonatkozó 
elképzeléseket. 
  Határidő: azonnal  Felelős:  polgármester 
 
2./ Napirend: Tárgya: Konyha működtetésére benyújtott ajánlatok ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Bizottsági ülésen az alábbi javaslat született: a 
beérkezett 11 ajánlatból 8 ajánlat érkezett és ezek közül három céget hívjanak be a testületi ülésre 
meghallgatásra, akik hajlandóak lennének helyben főzni és kivennék bérbe a helyi konyhát. A három 
cég képviselőit elhívták a mai ülésre. 
 
Csonka Ferencné képviselő, aki egyben a Pénzügyi Bizottság elnöke megerősítette a polgármester úr 
által elmondottakat, ugyanis a Pénzügyi Bizottság és Szociális Bizottság együttesen azt javasolta, hogy 
azt a három céget hívják meg a testületi ülésre, akik hajlandóak helyben főzni a konyhán.  
 
Meghívott vendégek: Megyesi Ágnes és Megyesi László a Paleolit Kft képviselői 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a meghívott vendégeket. Átadta a szót Megyesi Ágnesnek 
a Paleolit Kft. képviselőjének. 
 
Megyesi Ágnes elmondta, hogy 20 éve vezetik a céget, 1995 óta főznek a fóti gyermekvárosnak, ezen 
kívül 18 magán óvodát is ellátnak étellel. Szívesen vennék át a vácrátóti konyha üzemeltetését is, így 
az étel helyben készülne. A működést mindenképpen felügyelnék, a jelenlegi dolgozókat megtartanák, 
ha jól végzik a munkájukat. Fóton naponta 400 adag ételt készítenek, mivel idősek otthonába, 
óvodákba és iskolákba is szállítanak ételt. Számításaik szerint tudnának kedvezményes étkezési 
lehetőséget biztosítani a pedagógusoknak. Terveik között szerepel, hogy helyi őstermelőktől szerzik 
be az árukat.  A működésük ideje alatt ételmérgezésük még nem volt, ami nagy szó. Dietetikus 
ételeket is készítenek. A 600 gyerekből, 160 gyerek volt diabéteszes, ebből 16 gyerek gyógyult ki a 
betegségéből, de a többi gyermek állapota sem változott, ami nagyon jó eredménynek mondható. A 
cégük HACCP rendszerrel rendelkezik. 3 havonta kijár hozzájuk az ÁNTSZ ellenőrizni. 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy tegyék fel kérdéseiket. 
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte Megyesi Ángestől, hogy van-e nála étlap? 
 
Megyesi Ágnes közölte, hogy étlapot sajnos nem hozott magával. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy hova szállítanak ételt a környékben? 
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Megyesi Ágnes elmondta, hogy Őrbottyánban a Szent István óvodába, ezen kívül Veresegyházra is 
több magánóvodába szállítanak. Összesen 18 helyre van kiszállításuk. Benyújtották pályázatukat 
Váchartyánba is, de ott még nem dőlt el, hogy kivel kötnek szerződést. 
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy amennyiben sikerül Váchartyánban is megszerezni a 
szállítást, úgy olcsóbban tudnák adni az ételt? 
 
Megyesi Ágnes közölte, hogy az ár mindenképpen maradna, de ha sikerülne nyerni Váchartyánban, 
akkor több alkalmazottat tudnának foglalkoztatni a vácrátóti konyhán. Az étlapot ő maga állítja össze, 
ugyanis élelmezésvezetői és dietetikus végzettsége is van. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy 400 adagnál, hány fő alkalmazottat foglalkoztatnának a 
konyhán? 
 
Megyesi Ágnes kijelentette, hogy 400 adagnál 4 főre lenne szükség, 200 fő esetén pedig 2,5 fő 
alkalmazottra lenne szükség. Terveik szerint a nyersanyagok tisztítását nem helyben végeznék, de 
minden egyéb dolog a helyi konyhán történne, így friss lenne az étel. Az ételek elkészítése során ők 
egyáltalán nem használnak porokat, ezért nem is fordult elő náluk ételmérgezés. A helyi szokásokat 
mindenképpen figyelembe vennék a főzés során. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy amennyiben nem lesz meg a 400 fős létszám, akinek 
főzni kell, az árat akkor is tudják garantálni? 
 
Megyesi Ágnes közölte, hogy az ár természetesen maradna, de szerinte a 150 plusz főt meg tudják 
szerezni. Volt feléjük már megkeresés erről a részről, mivel nincs olyan cég a környékben, aki ki is 
szállítja az ételt, ha kérik. Ha van rá igény, akkor rendezvényekre és hétvégén is főznének, tehát a 
konyha hétfőtől vasárnapig üzemelne. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy van-e náluk leállás július hónapban? 
 
Megyesi Ágnes kijelentette, hogy nincs náluk leállás, sőt ők szokták helyettesíteni a leálló konyhákat 
is. 
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy a 2 fő teljes állású és a 4 órás alkalmazott csak a főzéssel 
foglalkozna, vagy ki is kellene tálalniuk az ételt? 
 
Megyesi Ágnes természetesen főzni és kitálalni is kell a dolgozóknak az ételt. A technológiát ők adnák 
ki, amit egy kapcsolattartó személy irányítana. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a foglalkoztatottak közül kerülne-e ki a kapcsolattartó? 
Ha hétvégén csak kb. 10 fő kérné az ételt, akkor is meg tudnák oldani a főzést és kiszállítást? 
 
Megyesi Ágnes szerint ez megegyezés kérdése. Hétvégén szerinte akár 100-150 fő is igénybe venné 
majd a főzést, de mivel idősek otthonába is szállítanak ételt, így nincs náluk leállás. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy látták-e a helyi konyhát és a felszerelést? 
 
Megyesi Ágnes közölte, hogy megnézték a konyhát, és megállapították, hogy bizonyos eszközöket be 
kell szerezni, mivel nincs pl: dagasztógép és még egy sütőre is szükség lenne. 
 
Horváth Mátyás képviselő tudni szerette volna, hogy kb. mekkora összeget kell a helyi konyhára 
fordítani ahhoz, hogy az működhessen tovább? 
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Megyesi Ágnes szerint elég sokat kell költeni a konyhai eszközök beszerzésére. Egy dagasztógép ára 
kb. 500.000,-Ft, a sütő ára 1,5 millió Ft, ezen kívül mindenképpen szükség lesz még egy 
mikrohullámú sütőre is, de ez a cégnek nem okoz problémát. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további kérdés nem volt, megköszönte a 
meghívott vendégek megjelenését és a részletes tájékoztatást. 
 
19.35 órakor Megyei Ágnes és Megyesi László a Paleolit Kft. képviselői elhagyták a termet. 
 
19.40 órakor a Junior Zrt. képviselője Alpári György megérkezett. 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte Alpári György urat. Elmondta, hogy a Junior Zrt. ajánlatát 
minden képviselő megkapta. A Junior Zrt. egy országosan ismert cég, Alpári György úr pedig az I. 
ciklusban Verőce polgármestere volt. 
 
Alpári György elmondta, hogy a Junior Zrt. 1952 óta működik, a cég 1995 óta a dolgozók 
tulajdonában van, ő személy szerint 5 éve dolgozik a cégnél, alkalmazottként. A cég iskolákat, 
óvodákat, szociális intézményeket, kórházakat étkeztet. Az ő nevük alatt működik a Food Express, a 
Repeta Menü, a Metodik is. Naponta 40-50 ezer adag ételt készítenek, ezen kívül 2000 allergiás ételt is 
készítenek naponta. A központjuk Újpesten van, tehát nagyon közel Vácrátóthoz, Verőcén 1 éve látják 
el az étkeztetést és a lakosok meg vannak elégedve az étel minőségével. A nyersanyagokat ellenőrzött 
forrásból vásárolják meg. ISO rendszer alapján működnek. A gyermekek az OÉTI előírásainak 
megfelelően kapják meg az ételt, a receptúrájuk kikísérletezett recepteken alapszik. Az ételeik 
változatosak, 4-6 hetente került terítékre 1-1 elkészített étlap újra. Minden szükséges ételt megkapnak 
a gyerekek. Jó szándékkal jöttek Vácrátótra, a polgármester úr hívta el őket. Biztonsággal tudnák 
biztosítani a gyermekek étkeztetését, mivel az ételek minősége jó így nem hoznának szégyent sem 
magukra, sem az Önkormányzatra nézve. A helyi őstermelőkkel és kitermelőkkel is szívesen 
felvennék a kapcsolatot, amennyiben őket választja a testület.  
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy benyújtották-e Váchartyánban is a pályázatukat? A 
jelenlegi személyzetet át tudnák venni, ha helyben működne a konyha? 
 
Alpári György kijelentette, hogy ők Váchartyán nélkül is működtetni tudják a konyhát. Megnézte a 
konyhát, ami szép és minden rendben van benne. Verőcén először szállítással oldották meg az 
étkeztetést, majd fél év után kezdtek el főzni, mely során a helyi igényeket hajlandóak voltak 
figyelembe venni. Verőcén jelenleg 5 fő főzi az ételt 450 adagra. Úgy kell egy konyhát működtetni, 
hogy az gazdaságos legyen. Amennyiben a konyhai dolgozók hajlandóak átvenni a Junior Zrt. főzési 
technológiáját, úgy maradhatnának a konyhán. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy nyáron van-e náluk leállás és megoldható-e, ha 
valaki kéri a hétvégi étel kiszállítását is? 
 
Alpári György közölte, hogy a cégnek kb. 100 autója van, így az étel kiszállítás nem jelent problémát 
a részükről. Ezen kívül nem okoz gondot az sem, ha esetleg nyári táborba kell főzni a gyerekeknek. A 
beteg gyerekek ellátását is tudják biztosítani.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy az ár attól független, hogy hány adagot kell főzni a 
konyhán? 
 
Alpári György kijelentette, hogy az árat garantálni tudják. Korábban csak Budapesten történt a főzés, 
de most már főznek Győrben és Békés városában is. Az adagszám véleménye szerint bármikor nőhet, 
ugyanis akár a Botanikus kert dolgozói is rendelhetnek a konyháról ételt. Verőcén például van egy 
olyan kijelölt hely, ahol lehet étkezni és 2 fő személyzet tálalja ki az ételt. A szolgáltatást leginkább az 
idősek veszik igénybe, mivel szeretnek közösségben lenni és az étel elfogyasztása közben szívesen 
beszélgetnek. Ők nyitottak minden lehetőségre, mivel az igények kielégítése a céljuk. Amennyiben a 
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testület ragaszkodik ahhoz, hogy a helyi konyhán főzzék az ételt, akkor erre is hajlandóak. Az biztos, 
hogy nem földes áru fog bekerülni a konyhára, de a főzés mindenképpen itt fog történni, ha 
ragaszkodnak ehhez és őket választják. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a megküldött étlap elnyerte a tetszését, mivel igen 
változatos.  
 
Alpári György megjegyezte, hogy ők kizárólag olyan pékkel dolgoztatnak, aki hajlandó 4-6 dkg-os 
zsemlét készíteni, mivel ez előírás. Ugyanez a helyzet pl. a csirkecombbal is és még sorolhatná. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy 200 adag főzése esetén hány dolgozót alkalmaznának? 
 
Alpári György szerint 200 adag esetén 2-3 fő alkalmazottat alkalmaznának. Újpesten 2000 adag főzése 
esetén pl.2 fő főz, az étel minősége mégis jó. Az alkalmazottaknak a főzésen kívül tálalni és mosogatni 
is kell. Az óvodában a dagusok végzik a tálalást, nem a konyhások. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy mennyire jó a konyha felszereltsége? Mennyi összeget 
kell rákölteni a konyhára, hogy működőképes legyen? 
 
Alpári György közölte, hogy ha szükséges plusz eszközöket biztosítani a konyhára, akkor az nem 
jelent gondot neki, mivel eszközük van bőven.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a berendezésekkel van gond, nem a helyiséggel. 
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy sikeres pályázat esetén mennyi idő lenne a 
szerződéskötés ideje? 
 
Alpári György szerint megegyezés kérdése a szerződéskötés, de néhány napon belül el tudják látni az 
üzemeltetést, és a kollégákat is ki kell választani.  
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy minden gyerek ugyanazt az ételt eszi majd, vagy lesz 
kategorizálás az óvoda és az iskola esetén.  
 
Alpári György elmondta, hogy a helyi igényeket figyelembe fogják venni és az alapján főznek majd. A 
lényeg az, hogy az étel jó legyen és szeressék azt a gyerekek. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy az óvodás gyerekeknek és iskolás gyerekeknek 
nem ugyanaz az igénye, ezt is figyelembe vennék az étel kiosztásakor? 
 
Alpári György kijelentette, hogy dietetikus állítja össze az étlapot, aki kalóriaszámítást is végez. Éhen 
még nem maradt egyetlen egy gyermek sem, akiket ők étkeztetnek.  
 
20.08 órakor Alpári György a Junior Zrt.  képviselője elhagyta a termet. 
 
20.10 órakor Kosztyán Attila a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. képviselője megérkezett. 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte Kosztyán Attilát.  
 
Kosztyán Attila köszöntötte a képviselőket, a referencia listáját benyújtotta. Véleménye szerint a 
teljesítmény számít majd, ha esetleg az ő cégét választja a testület.  
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a vezető óvónő leinformálta a céget és jó referenciákat 
adtak a cégről. Az étel minőségével és a vállalkozóval is mindenütt meg vannak elégedve. 
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Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy nyáron lenne-e leállás a konyhán és a hétvégén 
folytatnának-e főzést? 
 
Kosztyán Attila kijelentette, hogy ő üzemeltetni szeretné a helyi konyhát nem pedig beszállítani a kész 
ételt. Ő itt lakik a településen, a gyerekei is ebbe az iskolása és óvodába járnak, így neki sem mindegy, 
hogy mit esznek a helyi gyerekek. A konyhán nemcsak az óvodának és iskolának főznek, mivel 300-
350 adagra már most lenne megrendelése, ha őt választja a testület. Nyáron sem állna le a konyha, 
mivel nem csak a helyi intézményeknek főzne. Felpörgetné az ételhordós elvitelt is. A hétvégi főzést 
akkor tudná vállalni, ha legalább 50 fő igényli azt. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy hajlandó lenne-e átvenni a jelenlegi konyhai 
dolgozókat, és ha igen, akkor milyen módon? 
 
Kosztyán Attila kijelentette, hogy ő a saját szakácsához ragaszkodik, de három emberre mindenképpen 
szüksége lesz. Tudomása szerint a konyhán készült ételek minőségével eddig még egyszer sem volt 
probléma, tehát tudott valamit az ott dolgozó gárda. Az iskola és óvoda vezetőségével azonban 
egyeztetnie kell majd.  
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy tudná-e vállalni a konyha működtetését augusztus1-től, 
vagy esetleg ez kitolódna szeptember 1-jére? 
 
Kosztyán Attila kijelentette, hogy augusztus 1-jétől semmiképpen nem fog tudni főzni a konyhán, 
mivel a szakhatóságoknak át kell venniük a konyhát, mivel üzemeltető váltás lesz. Augusztusban 
mindenképpen csak szállítani fogja tudni az ételt és szeptembertől tudna itt főzni helyben a konyhán. 
Van mit csinálni a konyhán pl. tisztasági meszelés, hűtő és krumpli pucoló gép beszerzése stb. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy mekkora beruházásra van szükség a konyhán? 
 
Kosztyán Attila szerint kb. 600-800 eFt-ot rá kell költeni a konyhára. A géppark az rendelkezésre áll, 
azzal nincs gond, de az ÁNTSZ –szel mindenképpen át kell vetetni a konyhát, ami elég hosszadalmas. 
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy a 3-4 alkalmazottat tudja foglalkoztatni a konyhán? 
 
Kosztyán Attila közölte, hogy a konyhai alkalmazottak közül 3 dolgozót átvenne, a szakácsot ő hozná, 
mert ahhoz ragaszkodik, ezen kívül még ő maga is itt dolgozna, mivel saját maga intézné a beszerzést. 
Három főt alkalmazna 8 órában, amennyiben ezt vállalják. Tudomása szerint közbeszerzési eljárás 
lefolytatására nem lesz szükség, mivel a nettó értékhatárt nem éri el, de ennek mindenképpen utána 
kell járni. Hosszú távra tervez a vácrátóti konyha működtetésével kapcsolatban, ugyanis ezért az 
állásért hajlandó lenne feladni a rendőrségi állását.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy miért van az, hogy az árajánlatában magasabb a 
tízórai és uzsonna ára, mint általában a többi pályázónak, az ebéd azonban kedvezőbb? 
 
Kosztyán Attila ez abból adódik, hogy az első étkezés véleménye szerint a legfontosabb, ennek 
tartalmasnak kell lennie. A gyerekek csak akkor tudnak odafigyelni az órákon és az óvodában, ha 
jóllaktak, így jobban működik az agyuk is. Tehát a mennyiség és a minőség miatt magasabb a tízórai 
és az uzsonna ára. 
 
Garamszegi Géza polgármester örül annak, hogy a vállalkozó is így gondolja, mert ő ugyanezen a 
véleményen van.  
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy a helyi őstermelőktől vásárolna-e zöldséget, gyümölcsöt, 
ezen elgondolkodott már? 
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Kosztyán Attila közölte, hogy természetesen az őstermelőktől is vásárolna, Vácon már évek óta így 
szerzi be az alapanyagokat. Az őstermelőket azonban nem fogja megkeresni, mert biztos abban, hogy 
ők keresik majd fel őt.  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a gyermekétkeztetés kötelező 
önkormányzati feladat, melynek biztosítását törvény írja elő, melyhez az állam központi normatívát ad 
az Önkormányzatnak.  
 
Kosztyán Attila megkérdezte, hogy mivel jól működik a pénzbeszedés az Önkormányzatnál, ezért 
szeretné, ha ez a továbbiakban is ebben a rendszerben működne, ő pedig havonta egy vagy két 
alkalommal nyújtaná be a számlát. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy az önkormányzatnál jelenleg a pénzügyes kolléganő 
szedi be az óvodás szülőktől az étkezési térítési díjat, ami által a leterheltsége nőtt, de természetesen 
egyeztetni szükséges majd ebben a témában.  
 
Kosztyán Attila megkérdezte, hogy mikorra várható döntés, mikor lehet megtudni, hogy ki nyeri a 
pályázatot? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a mai ülésen megszületik a döntés arról, hogy melyik 
pályázót választják. A bizottságok tárgyalták a testületi ülést megelőzően az ajánlatokat, akik azt 
javasolták, hogy csak azokat a vállalkozókat hívják be egy személyes meghallgatásra, akik vállalják a 
helyben főzést és a konyha üzemeltetését. 
 
Kosztyán Attila megköszönte a testületnek a lehetőséget, hogy személyesen is tájékoztatást adhatott az 
elképzeléseiről.  
 
20.30 órakor Kosztyán Attila elhagyta a termet. 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy hozzanak határozatot arról, hogy kizárólag 
azt a három céget és képviselőit hallgatják meg, akik hajlandóak vállalni, hogy üzemeltetik a vácrátóti 
konyhát. 
 
Mivel más javaslat nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2012. (VII. 05.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy kizárólag annak a három 
cégnek a képviselőjét hallgatja meg személyesen, akik vállalták a vácrátóti konyha üzemeltetését és a 
helyben történő főzést. 
 
  Határidő:  azonnal   Felelős:  polgármester 
 
Papp István alpolgármester kérte a testületet, hogy engedélyezzék részére, hogy megszólíthassa a 
népszavazást kezdeményező egyik Fidesz tagot Makovinyi Józsefet, aki jelen van az ülésen. 
 
A Képviselő-testület tagjai 7 igen szavazattal hozzájárultak ahhoz, hogy Makovinyi Józsefhez 
kérdéseket tegyen fel Papp István alpolgármester. 
 
Papp István alpolgármester tudomása szerint Makovinyi József nagyon szívén viseli a konyha sorsát, 
ezért szeretné tudni, hogy miért írta azt a cikket, amit feltettek az info oldalra, kíváncsi a véleményére! 
 
Makovinyi József elmondta, hogy azért írta az említett cikket, mert szerette volna, ha a helyi konyha 
megmaradna, mivel ez már gyermekkora óta ilyen formában működik. Jó dolognak tartja azt, ha a 
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helyi anyák főznek a helyi gyerekeknek, nem pedig idegenek. Nem tudja, hogy miért nem lehetett ezt 
az egész konyha dolgot már az elején normálisan végigvinni, miért kellett így alakulnia a dolgoknak a 
konyha kapcsán. 
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint érdemes lenne végignézni azokat a felvételeket és 
összeállításokat, melyeket a vacratot.info készített. Javasolta, hogy nézzék meg az összes video 
felvételt. Ő egyszer sem mondta azt, hogy azt szeretné, hogy beszállító cég lássa el a konyhát, mindig 
azt javasolta, hogy szervezzék ki a konyhát egy vállalkozónak. A kiszervezés beszállítást és 
üzemeltetést egyaránt jelenthet, valószínű, hogy ezt értették félre. Az önkormányzat nem jó gazda a 
konyha működtetésében, ezért javasolta a testület a kiszervezést. Ilyen eset volt pl. Sződön a csatorna 
üzemeltetése, amit az Önkormányzat először úgy gondolt, hogy fel tud vállalni, majd rájöttek, hogy 
ezt még sem tudják vállalni, így az üzemeltetést átadták a DMRV Zrt-nek. A számításaik szerint kb. 6 
millió Ft-tal csökkenne a konyha szakfeladatán a különbség a költségvetésben, ha kiszervezésre 
kerülne a konyha, ez egy döbbenetes szám. Nem gondolta, hogy ennyire jó ajánlatokat nyújtanak majd 
be a megkeresett cégek.  
 
Makovinyi József megjegyezte, hogy a Zóna Kft. munkatársa még áprilisban azt mondta, hogy a 
konyha eszközei nem jók, azok cserére szorulnak, melyre a polgármester úr bólogatott. Most ezzel 
szemben teljesen mást mond a polgármester úr. Nem érti, hogy az egész téma elején miért nem lehetett 
több ajánlatot bekérni, holott a testület kérte, hogy kérjenek be több ajánlatot a konyha 
üzemeltetésével kapcsolatban. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy ő sohasem mondta azt, hogy szállítsák be a konyhára 
a készételt.  
 
Makovinyi József elmondta, hogy szépen hangozott és jólesett neki az előző ülésen, melyen a 
polgármester úr felkérte őt és társait, hogy vonják vissza a népszavazási kezdeményezésüket. 
Megígérte, hogy elgondolkodnak ezen a dolgon. Azt azonban nem tudja, hogy a polgármester úr hogy 
tehetett olyan kijelentést a múltkori ülésen, hogy ha nem valósul meg a konyha kiszervezése, akkor 
meg fogja emelni az adókat és ezt véghez fogja vinni. Ilyen jellegű kijelentést szerinte nem tehetett 
volna a polgármester úr, mivel ezt nem egyedül dönti el, ehhez a testület döntésére van szükség. 
Nyugodtan meg lehet nézni a videofelvételt, hogy a polgármester úr mit mondott. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy ő ilyet biztosan nem mondott, mivel a testület nélkül 
ő nem dönthet az adók emeléséről. Azt viszont valóban kilátásba helyezte, hogy a konyha 
többletköltségét a helyi adók meghatározásánál figyelembe fogják venni. 
 
Papp István alpolgármester szerint a konyha kiszervezésével kapcsolatban nem lehetett gyors döntést 
hozni, mivel nagyon nagy horderejű dologról van szó. Ő korábban a konyha miatt mondott le a 
polgármesterségről. Ő személy szerint direkt húzta az időt a konyhában való döntés kapcsán, ugyanis 
csakis megfontolt döntést lehet hozni egy ilyen fontos kérdésben. Nem érti, hogy miért akarnak 
keresztbetenni a Képviselő-testületnek? Ő a vezérük szavával fog élni. 
 
Makovinyi József megkérdezte, hogy kit tart Papp István alpolgármester úr vezérnek? 
 
Papp István közölte, hogy vezérnek Orbán Viktor miniszterelnök urat tartja. A helyi testületet is a 
lakosok 2/3-os többsége választotta meg, ugyanúgy, mint a Fidesz-kormányt, tehát a helyi viszonyokat 
figyelembe véve kell meghozni a döntéseket is, ahogy a miniszterelnök úr szokta mondani. A Marton 
pékség kapcsán is a helyi Fidesz szervezet tüzelte fel a lakosokat. A testület ugyanis megállapított egy 
bizonyos közterület használati díjat, melyet Kalotay Balázs kifogásolt, mivel ő magasabb díjat 
állapított volna meg. Mindig kifogásolják a testület döntését, nekik soha semmi nem jó! 
 
Makovinyi József megkérdezte, hogy miért zárt ülés keretében döntött a testület a konyha kérdésében. 
Milyen dolog az, hogy néhány képviselő nem vesz részt a megbeszélésen?  
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Matyó Anikó jegyző kijelentette, hogy amiről Makovinyi József beszél az nem testületi ülés volt, 
hanem egy kötetlen beszélgetés, de erről a beszélgetésről nem tartozik beszámolási kötelezettséggel. 
Akár mikor leülhetnek a testület tagjai pl. sörözni, vagy csak egy köteletlen baráti beszélgetésre, ha 
úgy gondolják és ehhez senkinek semmi köze. A testület tagjai nem csak testületi és bizottsági ülés 
keretében találkozhatnak és beszélgethetnek egymással.  
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy amikor zárt ülést rendelt el a testület akkor viszont 
személyi kérdéseket vitattak meg, mely nem tartozik a lakosságra, az nem lehet nyilvános. Áder János 
államfő is azt mondta korábban, hogy „Ismerjük el egymás eredményeit.” Kiegyezést javasolt. Kéri a 
vacratot.info üzemeltetőit az unokája nevében, hogy a képmását szedjék le a honlapról, mivel ez már 
túlzás. Mindenkit megkér, hogy fejezzék be ezt az egész cirkuszt és vegyék le a montázs fényképet a 
honlapról. Nem tudja, hogy meddig mennek még el és mi lesz a továbbiakban. Szerinte a népszavazás 
kérdése ebben a témában túlzás. A népszavazásra nincs az Önkormányzatnak felesleges 1 millió Ft-ja, 
ezért kéri megfontolni a népszavazási kezdeményezés visszavonásának lehetőségét.  Megígérte, hogy 
a testület bölcs döntést fog hozni a konyha ügyében. 
 
Ruzicska Judit a helyi Fidesz szervezet tagja megjegyezte, hogy nem kaptak semmiféle írásos 
megkeresést a népszavazás visszavonásával kapcsolatban.  
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy írásos megkeresést nem fog küldeni, ezt ne is várják, 
most a kamerában szóban kérte meg a helyi Fidesz képviselőit a kezdeményezés visszavonására.  
 
Wildmann Erika képviselő szintén megfontolást kér a népszavazás visszavonásával kapcsolatban, 
mivel ez nem használna a falunak. Hosszútávon ez az egész népszavazás nem vezet eredményre, ezért 
kéri a visszavonását. 
 
Makovinyi József megjegyezte, hogy két fél szükséges minden dologhoz, melyet véleménye szerint 
Ruzicska Judit is meg tud erősíteni. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint ez most megtörtént, ugyanis mind a két fél beszél egymással és 
egyeztetnek ebben a témában. Véleménye szerint gesztus lenne, ha a helyi Fidesz szervezet 
visszavonná a népszavazási kezdeményezését.  
 
Papp István alpolgármester szerint legyen népszavazás, ha úgy akarják, de biztosítsák hozzá a 
megfelelő összeget is, ami ezzel jár. Másnak a zsebére játszhat a helyi Fidesz szervezet, de erre ő nem 
hajlandó pénzt adni. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy örül annak, hogy meg tudják beszélni a dolgokat. 
Nem érti, hogy a helyi Fidesz szervezet miért nem érdeklődik pl. a csatornázásról és egyéb más 
dolgokról. 
 
Makovinyi József  kijelentette, hogy a csatornázással kapcsolatos dolgokról az őrbottyáni honlapról 
folyamatosan tájékozódnak.  
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint, amit ott látnak, hallanak az nem biztos, hogy 
hiteles. De lelkük rajta, hogy mit fogadnak el annak! Kérte a képviselőket, hogy döntsék el, hogy 
titkos szavazással kívánnak-e szavazni, vagy hajlandóak nyílt szavazással dönteni a napirendi pontban. 
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy mondja el mindenki a véleményét, mielőtt szavaznak. 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a pályázókkal 
kapcsolatban. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy a Paleolit Kft. képviselői szimpatikusak voltak neki, a 
Junior Zrt. étlapját jónak tartja, de mivel nagy cégről van szó, így fenntartásai vannak vele szemben. 
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Wildmann Erika képviselő Kosztyán Attila helyi vállalkozó kapcsán elmondja, hogy a gyerekei a helyi 
intézményekbe járnak, ezért az ő pályázatát támogatja.  
 
Papp István alpolgármester kijelentette, hogy az előzőekben elhangzott összesítésre gondolt, amikor 
azt kérte, hogy mindenki mondja el véleményét a pályázókkal kapcsolatban. Véleménye szerint mind a 
három ajánlat tartalmas volt, de ő is a helyi vállalkozót Kosztyán Attilát támogatná. 
 
Bolvári Attila képviselő szerinte is mind a három pályázat alapos volt. Egyik pályázó termékét sem 
ismeri, így azokat nem is tudja minősíteni, de ő is a helyi vállalkozót Kosztyán Attilát támogatja, de 
tudja, hogy biztosan nehéz dolga lesz, mivel meg kell felelnie a falu lakosságának. 
 
Csonka Ferencné képviselő közölte, hogy ő a Paleolit Kft.-t és annak képviselőit szimpatikusnak 
találta, mivel hétvégén is hajlandóak lennének ételt főzni azoknak, akik igénybe vennék a 
szolgáltatást. A vácrátóti vállalkozó ezzel szemben kizárólag 40-50 fő esetén vállalná a hétvégi főzést.  
 
Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy ő személyesen ismeri a Paleolit Kft. képviselőit, akik 
korrektek, az ételeik pedig finomak. Kosztyán Attilát szintén ismeri, őt is korrektnek tartja, de mivel 
helyi vállalkozó így őt támogatja. 
 
Monori Szilárd képviselő kijelentette, hogy ő is a helyi vállalkozót Kosztyán Attilát javasolja 
elfogadni, mivel hosszú távra tervez a konyha üzemeltetését illetően. Már most tudja a vállalkozó, 
hogy 300-350 adagra tudna főzni a konyhán, ami jó dolog. A hétvégi főzés azonban valóban csak 
akkor éri meg, ha sikerül 40-50 megrendelőt találni. 
 

Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a számításai szerint a megtakarítás majdnem 
megegyezik mindegyik cégnél. Kosztyán Attila esetén a megtakarítás 6.153.000,-Ft lenne, amit ő 
számított ki, de ez csak egy becsült érték. Az Önkormányzatnak a gyermekétkezetés kötelező feladata. 
 

A Képviselő-testület tagjai úgy döntöttek, hogy nyílt szavazással döntenek a konyha működtetésére 
benyújtott pályázatokról. 
 

Monori Szilárd képviselő javasolta, hogy a konyha kiadása előtt az almérőket rendezni kell, mivel 
csak a gázórán van külön almérő.  
 

Garamszegi Géza polgármester szerint a villany és vízóra almérővel való ellátása nem gond, mivel a 
legdrágább a gázóra almérőzése, ami már megoldott. Természetesen a vállalkozó, aki a konyhát 
üzemeltetni fogja, a rezsin felül bérleti díjat is fizet majd az Önkormányzatnak.  
 

Matyó Anikó jegyző javasolja felvenni a kapcsolatot az ELMŰ illetékesével az almérő felhelyezésével 
kapcsolatban, mivel úgyis önkormányzati területen végez munkát az ELMŰ és nem tudják, hogy a 
terület önkormányzati, a közterület-használati díj fejében fel lehetne szereltetni velük az almérőt, ha a 
testület egyetért ezzel. 
 

A Képviselő-testület egyetértett azzal, hogy az ELMÜ Nyrt-vel felvegye az Önkormányzat a 
kapcsolatot az almérő felszerelésével kapcsolatban. 
 

Garamszegi Géza polgármester kérte a képviselőket, hogy egyenként szavazzanak a pályázókról és 
külön-külön hozzanak határozatot a benyújtott pályázatokkal kapcsolatban. 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 nem szavazattal az alábbi határozatot nem 
fogadta el:  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
71/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Junior Zrt. által benyújtott pályázatát a konyha 
működtetésére megismerte, azonban annak elfogadását nem támogatta.  
 

  Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 nem szavazattal az alábbi határozatot nem 
fogadta el:  

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
72/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Paleolit Kft. által benyújtott pályázatát a konyha 
működtetésére megismerte, azonban annak elfogadását nem támogatta.  
 
  Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
73/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 61/2012. (V.31.) számú határozat szerint bekért 
árajánlatokat megismerte. A 8 ajánlattevő szakcég közül – a konyha üzemeltetésére is benyújtó – 
három cég (Junior Vendéglátó Zrt., Paleolit Kft és a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft.) meghallgatását 
kezdeményezte és ezt követően az alábbiak szerint döntött: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a közétkeztetést, mint kötelező önkormányzati 
feladatot a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. részére történő feladat átadással kívánja ellátni 2012. 
augusztus 1. napjától, tekintettel arra, hogy az önkormányzat éves (2012.)  költségvetésében a konyhai 
szakfeladaton közel 6 millió Ft megtakarítás érhető el.  
 
  Határidő: 2012. augusztus 01.   Felelős: polgármester, jegyző 
 
Matyó Anikó jegyző kijelentette, hogy a konyha üzemeltetésével kapcsolatos szerződés tervezet 
természetesen a testület elé kerül a következő ülésen. 
 
3./ Napirend:Tárgya:  Egyebek. 
 
a./ TÁMOP-3.4.3/11-es pályázat benyújtásával kapcsolatos tájékoztatás. 
 
Meghívott vendég: Toldi Péter iskola igazgató 
 
Garamszegi Géza polgármester felkérte Toldi Péter iskolaigazgatót a tájékoztatásra. 
 
Toldi Péter tájékoztatásként elmondta, hogy ma a közoktatásban a tehetséggondozás háttérbe szorul a 
felkészítő és felzárkóztató oktatások miatt, ezért úgy gondolták, hogy indulnak a TÁMOP-3.4.3/11-es 
pályázaton, melynek keretében lehetne pl. kézműves szakkört, sport szakkört rendezni, ugyanis ez a 
pályázat a tehetséggondozást hivatott támogatni. A tanév végén pl. volt olyan, hogy a 8. osztályos 
lányok kérték, hogy legyen több sportolási lehetőség, ami igen ritka dolog. A pályázat benyújtásához 
szükség van a Képviselő-testület hozzájárulására és az Önkormányzat támogató nyilatkozatára. A 
pályázaton 5-20 millió Ft-os támogatást lehet nyerni, de a vácrátóti iskola 10-12 millió Ft-ra nyújtana 
be pályázatot, de a pontos összeget még nem tudja, mivel most készül a pályázati anyag. A pályázatot 
a benyújtás sorrendjében bírálják el, így fontos, hogy minél előbb benyújtásra kerüljön az anyag. A 
pályázatból előleget le lehet hívni, így az Önkormányzatnak nem kell előre kifizetnie semmit, 
folyamatosan hívható le a támogatási összeg. Tehát ha nem várnak sokat az elszámolással, akkor 
olajozottan folyhat a támogatás lehívása. Részletesen ismertette, hogy a pályázatban mire lehet 
összeget lehívni, és miből tevődik össze a pályázat. A pályázat átfutási ideje 12 hónap. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy egyszer már nyert TÁMOP pályázatot az 
Önkormányzat. Ennél a jelenlegi pályázatnál nem kell önrészt biztosítania az Önkormányzatnak. Ha 
nem kell előleget nyújtani a pályázathoz, akkor szerinte a benyújtás támogatható, csak arra kell 
odafigyelni, hogy minél előbb megtörténjen az elszámolás. 
 
Mivel a testület részéről hozzászólás és javaslat nem volt, elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
74/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Petőfi Sándor Általános Iskola és 
Benedek Elek Tagiskola igazgatóját, hogy pályázatot nyújtson be a TÁMOP-3.4.3/11 című  
pályázatra. 
  Határidő: azonnal    Felelős: iskola igazgató 
 
20.50 órakor Toldi Péter iskolaigazgató elhagyta a termet.  
 
b./ Bencs Gyuláné Vácrátót, Bajcsy Zs. u. 19. szám alatti lakos kérelmének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy Bencs Gyuláné kérelmét minden képviselőnek 
megküldték. A kérelmező kéri a testület hozzájárulását ahhoz, hogy a lánya lovát átvezethessék a 
Petőfi téren a tiltó tábla ellenére. Hozzátette továbbá, hogy a lóval való közlekedés miatt az 
Önkormányzat kialakított egy utat a Művelődési ház mögött és mellett, melyet lehetne használni és így 
nem kellene a téren áthaladnia annak lóval, aki a Bige Tanyára szeretne kijutni.  
 
Bolvári Attila képviselő szerint az testületnek nincs joga a KRESZ táblákat felülbírálni és ennek 
figyelmen kívül hagyását engedélyezni.  
 
Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy a kérelemben azt olvasta, hogy azért nem tudnak 
áthaladni a Művelődési háznál az úton, mert nincs zebra, de zebra a Petőfi térnél sincs, így nem érti a 
kérelemben foglaltakat.  
 
Csonka Ferencné képviselő hozzátette, hogy már több alkalommal is látta, hogy lovaskocsival is 
áthaladnak a téren, holott nem lehetne. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy Bige Csaba a Bige Tanya vezetője már korábban azzal a kéréssel 
fordult az Önkormányzathoz, hogy ló-kikötőt létesítsenek a Petőfi tér Kossuth L. utcai végébe, így oda 
a lovakat ki tudják kötni arra az időre, amíg a lovak tulajdonosa visszamegy a térre és összeszedi az 
ürüléket.  
 
Papp István alpolgármester jó ötletnek tartja a ló-kikötő kialakítását, így már van miről egyeztetni. 
 
Matyó Anikó jegyző szerint egységes döntésre kellene törekedni a lótulajdonosokkal kapcsolatban, 
mivel az egyedi engedélyek kiadása nem jó megoldás. 
 
Wildmann Erika képviselő megjegyezte, hogy amióta kint van a lóval való áthaladást tiltó tábla, azóta 
nem tartják be a lovasok. Jó lenne, ha sikerülne megegyezni Bige Csabával és az összes lótartóval. 
 

Papp István és Horváth Mátyás képviselők javasolták, hogy a jegyzőnő és a polgármester úr 
egyeztessenek a ló-kikötő létesítéséről Bige Csabával és a lovasokkal. 
 

Matyó Anikó jegyző kijelentette, hogy a közlekedési szabályokat a rendőrségnek kell betartatnia, így a 
téren is nekik van joguk betartatni a tiltó táblákat.  
 

Horváth Mátyás képviselő javasolta, hogy oldják fel a táblákat egy próba erejéig, ha megnyílik a 
körzeti megbízotti iroda és kiépül a kamera rendszer a Petőfi téren. 
 

Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a 
határozat javaslatokat. 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
75/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a körzeti megbízotti iroda 
megnyitása után próba jelleggel feloldják a tiltó táblákat a lovakkal történő behajtással kapcsolatban, 
de a lovasok mindenképpen jelöljenek ki egy felelős személyt, aki felelősséget vállal a szabályok 
betartásáért. 
 

  Határidő: folyamatos   Felelős: polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
76/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte Bencs Gyuláné Vácrátót, Bajcsy Zs. 
u. 19. szám alatti kérelmét, de az abban foglaltakat nem támogatta, mivel a testület nem adhat 
felmentést a közlekedési táblák tilalma alól. 
 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester  
 
c./ Veresegyház Kézilabda Szakosztály kérelmének ismertetése tornacsarnok használatával 
kapcsolatban. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a kérelmet minden képviselőnek 
megküldték, melyben szeretnének szivacskézilabda edzéseket tartani az iskolás gyermekeknek, és 
ehhez kérik a tornacsarnok ingyenes biztosítását.  
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy a kérelemben foglaltak nem fogják-e a TÁMOP 
pályázatot befolyásolni? A TÁMOP pályázat keretében rendezendő edzések is kora délután lennének 
órák után, lehetséges, hogy a két dolog éppen egy időben kerülne megrendezésre. Ezt is figyelembe 
kell venni a döntés meghozatalakor. 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint ez egy más dolog, ugyanis a szivacskézilabda az alsósoknak 
szól. 
 
Wildmann Erika képviselő szerint a testületi döntés előtt mindenképpen fel kellene mérni az alsósok 
között az igényeket, és azután kellene visszatérni erre a dologra. 
 
Bolvári Attila képviselő megjegyezte, hogy mi történne akkor, ha más településről is hoznának 
diákokat, akik igénybe vennék ezt a jellegű sportot. A szivacskézilabda pályát a jelenlegi padlóra 
kellene ragasztani, ami véleménye szerint nyomot hagyna, úgyhogy ezen is el kellene gondolkodni, 
hogy ebbe érdemes-e belevágni. 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint, ha a vácrátóti gyermekek részéről nincs igény a 
szivacskézilabdára akkor természetesen nem kell odaadni a pályát ingyenesen. Esetleg ki lehetne 
kötni, hogy csak abban az esetben biztosítják ingyenesen a tornacsarnokot, ha 100 %-ban vácrátóti 
gyermekek veszik igénybe az edzéseket.  
 
Horváth Mátyás képviselő véleménye szerint mindenképpen egyeztetni kell Toldi Péter 
iskolaigazgatóval a szivacskézilabda edzések megtartásával kapcsolatban. 
 
Papp István alpolgármester elmondta, hogy ő támogatja a kérelmet, de csak abban az esetben, ha 
kizárólag vácrátóti gyerekek vesznek részt az edzéseken, ugyanis más településről jövő gyerekeknek 
nem tudja a testület ingyenesen biztosítani a tornacsarnok használatát. 
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Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a 
határozat javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
77/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Veresegyház Kézilabda 
Szakosztály kérelmét csak abban az esetben támogatja és biztosítja ingyenesen a tornacsarnokot, ha az 
edézeken 100 %-ban vácrátóti gyermekek vesznek részt. Felkérték a szakosztály munkatársait, hogy a 
vácrátóti gyermekek körében mérjék fel az igényeket és ezután ismételten keressék meg a testületet a 
konkrétumok egyeztetése érdekében. 
 
  Határidő: 2012. szeptember 30.  Felelős: polgármester 
 
d./ Király Zoltán rendezési tervhez kapcsolódó kérelmének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette Király Zoltán Vácrátót, Szent I. u. 2. szám alatti lakos 
kérelmét, melyben kéri a testület hozzájárulását, hogy a Szent I. u. 2. szám alatti ingatlanon Lindab 
épületet építhessen. A kérelmező méhészettel foglalkozik, szeretne egy raktár épületet építeni a 
területén. Mivel a HÉSZ 30-35 fokos tető hajlásszöget engedélyez csak és a Lindab épület tető 
hajlásszöge 18 fokos, ezért kell a testületnek nyilatkoznia, hogy engedélyezi-e az épület elhelyezését. 
A kérelmező a testületi döntés után tudja csak kérelmezni a tervtanácsnál az épület megépítésének 
engedélyezését, mivel e-nélkül a Váci Polgármesteri Hivatal Építési Osztály nem adhat neki építési 
engedélyt. A kérelmező az épületet a telek belső felén helyezné el, így nem lenne zavaró sem. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy ez gazdasági épület lenne? 
 
Matyó Anikó jegyző kijelentette, hogy az épület valóban gazdasági épület lenne, mivel a kérelmező az 
épületben pergetné ki a mézet a kaptárakból. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a 
határozat javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
78/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Király Zoltán Vácrátót, Szent István u. 2. (Hrsz: 
521/2) szám alatti lakos kérelmét megismerte és ezúton támogatja, hogy a Szent István u. 2. szám 
alatti Helyi Építési Szabályzatban Lf-1 övezeti besorolású ingatlanon a mellékletben foglaltak szerinti 
LINDAB cég által kifejlesztett SBS rendszerhez tartozó épület kerüljön felépítésre a típustervben 
foglaltak szerinti 18 fokos tetőhajlásszöggel.  
 
  Határidő: folyamatos    Felelős: polgármester, jegyző 
 
d./ T-Mobil torony 5 éves bérleti szerződés tervezetének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy a napirendi pontot a bizottságok javasolták 
elnapolni, a szerződést kérték, hogy nézesse át az önkormányzat az ügyvéddel. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
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e./ ELMÜ Nyrt. közterület-használatával kapcsolatos tájékoztatás 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az ELMŰ közterületen, mely az 
Önkormányzat tulajdonában van villanyoszlopokat cserél, ezért közterület-használati díjat kell 
fizetniük az Önkormányzatnak.  
 
Matyó Anikó jegyző javasolta, hogy ha nem közterület-használati díjat fizetne az ELMÜ az 
önkormányzatnak, hanem almérőt szerelne fel a konyhára, már az is megoldás lehet, így azért az 
önkormányzatnak nem kellene külön díjat fizetnie.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel egyéb javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a határozat 
javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
79/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy egyeztetést 
folytasson az ELMŰ Nyrt. Illetékesével a közterület-használati díj ügyében. 
 
  Határidő: folyamatos    Felelős: polgármester 
 
f./ Tájékoztatás a Duplex 2003. Bt. tartozásról. 
 
Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy a Bt-nek közterület-használati díj tartozása van 
az Önkormányzat felé, melyet nem hajlandó többszöri egyeztetést követően sem kiegyenlíteni. A 
közterület használati díjat a vállalkozónak az építmény alatt lévő területért kell fizetnie, ugyanis annak 
tulajdonosa az Önkormányzat. Csak abban az esetben fog megszűnni a fizetési kötelezettsége a 
vállalkozónak, ha lebontja az épületet. Kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel egyéb javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a határozat 
javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
80/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a jegyzőt, hogy felszólító levelet 
írjon a Duplex 2003. Bt. képviselőjének, Fónay Zsoltnak a tartozás kiegyenlítése miatt. Amennyiben a 
felszólító levél ellenőre nem történik meg a befizetés úgy indítsanak eljárást a Váci Városi Bíróságon a 
tartozás behajtása érdekében. 
 
  Határidő: azonnal     Felelős: jegyző 
 
g./ Kangoo csoport kérelme tornacsarnok bérleti díj csökkentése iránt. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy személyesen keresték meg őt a Kangoo csoport tagjai, 
hogy tolmácsolja kérésüket a testület felé, mely szerint kérik a tornacsarnok bérleti díj csökkentését a 
nyári időszakban, ugyanis az aszfaltos pályán tartják nyáron az edzéseket.  
 
Garamszegi Géza polgármester megerősítette az előzőekben elmondottakat. Hozzátette továbbá, hogy 
a kangoo-s csoport a tornacsarnokból kizárólag az áramot használják, valamint a WC-t veszik igénybe. 
Az előzőekben elmondottak miatt javasolta a bérleti díj csökkentését 1.000-2.000,-Ft összegre. 
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Csonka Ferencné képviselő kevésnek találta a polgármester által javasolt összeget, ezért javasolta, 
hogy 3.000,-Ft/hóra csökkentsék le az 5.000,-Ft/hó díjat a nyári időszakban. 
 
Matyó Anikó jegyző köztes megoldásként javasolta a 2.500,-Ft/hó bérleti díj megállapítását a nyári 
időszakban a Kangoo csoport részére. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel más javaslat nem volt, szavazásra bocsátotta a határozat 
javaslatokat. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
81/2012. (VII. 05.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kangoo csoport részére nyári 
időszakban (június 1- szeptember 30. között) biztosítja a tornacsarnok használatát 2.500,-Ft/hó 
összegért. 
  Határidő: azonnal     Felelős: polgármester  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 
 

Kme. 
 

 
 Garamszegi Géza      Matyó Anikó  
   polgármester                   jegyző 
 
 

Bolvári Attila 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


